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PROTOKÓŁ NR XXX/30/2020 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 22 września 2020 roku,  

która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600.  

Obecnych 20 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXIX/2020.  

4. Temat wiodący: współpraca Miasto – Powiat.  

5. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Mikołowa i instytucji kultury, 

oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2020 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2020 rok, 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020 – 2031, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu, 

d) szczegółowych warunków przyznawania nagród dla uzdolnionych dzieci i młodzieży, 

e) ustanowienia dorocznej Nagrody Artystycznej Burmistrza Mikołowa oraz warunków i trybu 

jej przyznawania, 
f) szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości nagród sportowych Burmistrza 

Mikołowa, 

g) Statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mikołowie, 

h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych przy ul. Elsnera - 

obszar nr 1, przy ul. Oświęcimskiej - obszar nr 2, przy ul. Młyńskiej - obszar nr 3 w Mikołowie, 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w rejonie ul. Przelotowej i ul. Kąty w Mikołowie. 

 7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 

 8. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 

 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 

11. Wolne głosy. 

 
Do pkt 1 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała wszystkich przybyłych, 

w szczególności zaproszonych gości: Starostę Powiatu Mikołowskiego Mirosława Dużego oraz 

członka Zarządu Grażynę Nazar. Otworzyła sesję. Poinformowała, iż od dzisiaj sesje będą 
tłumaczone na język migowy.   

 

Do pkt 2 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad. 

 

Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza, zaproponował wprowadzenie zmian w 

porządku poprzez: 

1) zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Mikołowie – 103/2020; 

2) wniesienie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mikołowie-112/2020 -oznaczenie lit. d), 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatu Mikołowskiemu 110/2020 i oznaczenie literą j).    
    

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zaproponowała wniesienie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu Administracyjnego. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz z zaproponowanymi zmianami.  
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Radny Jan Przewoźnik głosował za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała: 

- że na sesji obecnych jest 20 radnych,  

- o usprawiedliwionej nieobecności na sesji radnego Michała Rupika. 

 
Do pkt 3 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, iż do protokołu 

nr XXIX/29/2020 nie wniesiono żadnych uwag ani zmian.  

Protokół został przyjęty przez aklamację.  
 
Do pkt 4 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poprosiła Starostę Powiatu Mikołowskiego 

o omówienie zakresu współpracy miasto – powiat, w tym omówienie problemów wskazanych przez 

radnych Rady Miejskiej.  

 

Starosta Mirosław Duży odniósł się m.in. do wskazanych przez radnych kwestii:   

1) aktualnego stanu epidemicznego w powiecie mikołowskim, w tym: 

- ogólnych statystyk zachorowań, 
- stanu bezrobocia oraz grupowych zwolnień pracowników,   

- wpływu na gospodarkę i finanse jednostek samorządowych; 

2) zapytania o pochodzenie środków finansowych na budowę windy i remont siedziby Starostwa – 

poinformował, że część funduszy pochodzi z dofinasowania PFRON; 

3) modernizacji dróg – poinformował, że: 

- sprawy dot. współpracy na bieżąco są omawiane przez wicestarostę p. Marszolika z Zastępcą 
Burmistrza Mateuszem Handlem, 

- zawsze na początku roku Starostwo wspólnie z burmistrzami i wójtami powiatu uzgadnia zakres 

wspólnych inwestycji wg możliwości finansowych; 

4) porządkowania cmentarza żydowskiego – poinformował m.in., iż najpilniejszą sprawą jest 

uporządkowanie drzewostanu na tym terenie, jednakże nie ma takiej możliwości, gdyż Gmina 

Żydowska nie wydała zgody, bez której prawo nie pozwala na podjęcie jakichkolwiek działań. 
Trwa procedura przejęcia terenu na rzecz Skarbu Państwa – sprawa jest skierowana do Sądu 

Rejonowego w Mikołowie; 

5) przebudowy dróg: 

- ul. Konstytucji 3 Maja, w tym ścieżka rowerowa, parking i zwiększenie bezpieczeństwa przy 

przedszkolu oraz przystanku autobusowym – poinformował, że jest opracowywany projekt, 

inwestycja będzie zgłoszona do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

- remonty bieżące dróg przeprowadzane są w oparciu o raport z pozimowego przeglądu dróg 

w ramach możliwości finansowych, 

- przebudowa ulicy Pszczyńskiej – inwestycja wspólna z gminą, na którą złożono już wniosek 

o dofinasowanie – zaplanowano dwa etapy na lata 2021 i 2022, 

- wykonania chodników przy ulicach Lipcowej i Mokierskiej zależy od środków finansowych, 

- wykonania częściowych nawierzchni ulic: Grudniowej, Wyzwolenia, Żwirki i Wigury, 

Staropodleskiej, Górnej, oraz fragment chodnika przy ul. Rybnickiej, parking przy Przychodni przy 

ul. Okrzei, część drogi przy Centrum Przesiadkowym; 

- zaplanowano wykonanie jeszcze w tym roku: ul. Staropodleską, ul. Wyzwolenia oraz kontynuację 
remontu ul. Chudowskiej w ramach szkód górniczych.  

6) bezpieczeństwa na drogach: 

- wskazał lokalizacje najniebezpieczniejszych miejsc na drogach, poinformował o powołaniu 

powiatowego zespołu ds. bezpieczeństwa oraz o trwającej inwentaryzacji przejść dla pieszych pod 

kontem bezpieczeństwa,  

- poinformował o problemach z powodu przeciążonych kanałów deszczowych, 
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- poinformował o ponagleniach i negocjacjach z zarządcami dróg krajowych oraz wojewódzkich 

nr 925 oraz 928 odnośnie konieczności ich modernizacji – w miejscach najbardziej niebezpiecznych 

planuje się prace na rzecz poprawy bezpieczeństwa z budżetu powiatu.  

7) służby zdrowia: 

- odnosząc się do zapytania o zadłużenie oddziału ginekologiczno-położniczego Szpitala 

Powiatowego poinformował, że rozstrzygnie to dopiero kontrola, która rozpoczęła się wczoraj, 

- przedstawił czynniki jakie mają wpływ na kondycję szpitali, 

- poinformował o sposobach finansowania szpitali oraz o dofinasowaniach Szpitala przez Starostwo 

Powiatowe, 

- przedstawił liczby etatów medycznych pracowników powiatowej służby zdrowia, 

- podziękował wszystkim pracownikom służby zdrowia za ofiarną prace, w szczególności w okresie 

trwającej pandemii, 

- nawiązując do zaistniałych problemów z zatrudnieniem lekarza pediatry w Przychodni Zdrowia 

w Paniowach, poinformował, że organizowanie pracy oraz zawieranie kontraktów z lekarzami 

i innym personelem Centrum Zdrowia jest w gestii zarządu, prezesa, rady nadzorczej oraz dyrektora 

ds. medycznych. Stwierdził, iż problem ten nie powinien być rozpatrywany na posiedzeniu Rady 

Miejskiej.  

Podziękował za dobrą współpracę z samorządem gminy Mikołów. 

 

Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 

- zastępca Burmistrza Mateusz Handel w kwestii infrastruktury drogowej, 

- starosta Mirosław Duży w kwestii budowy parkingu pomiędzy budynkami Starostwa oraz tzw. 

Białego Domku, 

- burmistrz Stanisław Piechula w kwestii współpracy finansowej, 

- radna Ewelina Kukla w kwestii cmentarza żydowskiego oraz uporządkowania ul. Konstytucji 

3 Maja, 

- radna Aneta Esnekier w kwestii audytu przejść dla pieszych, 

- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska w kwestii bezpiecznego przejścia dla pieszych 

na ul. Krakowskiej, 

- radny Łukasz Ryguła w kwestii inwentaryzacji przejść dla pieszych, 

- radna Ewa Chmielorz w kwestii modernizacji dróg ul. Lipcowej i Grudniowej, 

- radny Krzysztof Żur w kwestiach: funkcjonowania Przychodni Zdrowia w Paniowach, oddziału 

ginekologiczno-położniczego Szpitala Powiatowego, modernizacji budynku Starostwa 

Powiatowego, modernizacji DW 925, budowy ekranów dźwiękochłonnych przy ul. Gliwickiej, 

- radna Katarzyna Głośna w kwestii braku parkingu oraz bezpieczeństwa na drodze przy 

Przedszkolu przy ul. Konstytucji 3 Maja, 

- radny Jarosław Sworzeń w kwestiach: parkingu oraz bezpieczeństwa na drodze przy Przedszkolu 

przy ul. Konstytucji 3 Maja, modernizacji ul. Pszczyńskiej,  

 - przewodniczący Zarządu Dzielnicy Kamionka Andrzej Kamiński w kwestiach: remontu dróg 

wjazdowych do miasta, udrożnienia kanałów deszczowych przy ul. Rybnickiej, kosztów 

poniesionych przez Gminę za oczyszczenie z niebezpiecznych odpadów terenu w dzielnicy 

Kamionka, organizacji pracy Starostwa w czasie epidemii,     

- radny Krzysztof Jakubiec w kwestii utrudnionego kontaktu telefonicznego ze Starostwem 

Powiatowym do załatwiania spraw, 

- sołtys sołectwa Bujaków Andrzej Sobota w kwestii modernizacji dróg wojewódzkich oraz 

wycinki stwarzających zagrożenie drzew przy tych drogach, 

- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska w kwestii współpracy przekształcenia 

miejskiej biblioteki w placówkę powiatową. Podziękowała przedstawicielom Starostwa 

Powiatowego za przybycie na sesję oraz za współpracę. Ogłosiła 10 minut przerwy, po której 

wznowiła obrady.   
 
Do pkt 5  

Przewodniczący poszczególnych komisji RM kolejno odczytali opinie dot. przedstawionej 

informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Mikołowa i instytucji kultury, oraz informacji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2020 roku. 

Wszystkie komisje ww. sprawozdanie przyjęły bez uwag. 
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Przewodnicząca RM  Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu miasta Mikołowa i instytucji kultury, oraz informację 
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2020 roku przyjęto bez uwag.  
 

Do pkt 6  

Przewodnicząca RM  Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła projekty uchwał: 
 

a) w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje:  

- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0, 

- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 1; 

- nr 1 ds. Samorządowych w głosowaniu: za 2, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 1.  

Uchwała nr XXX/277/2020 została podjęta większością głosów. 
 
b) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020 – 2031; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 2.  

Uchwała nr XXX/278/2020 została podjęta większością głosów. 
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje:  

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 1 ds. Samorządowych w głosowaniu: za 2, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXX/279/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
d) zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje:  

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 1 ds. Samorządowych w głosowaniu: za 2, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXX/280/2020 została podjęta jednogłośnie.  
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e) szczegółowych warunków przyznawania nagród dla uzdolnionych dzieci i młodzieży; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 

- projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie z wnioskami wypracowanymi przez Komisję 
nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

- ponadto Komisja wystąpiła z wnioskiem, aby wszelkie informacje dotyczące przyznawania 

nagród dla uzdolnionych dzieci i młodzieży przesyłano uczniom i rodzicom przez elektroniczny 

dziennik oraz aby na koniec roku przesłać tą drogą również informacje o terminach składania 

wniosków.    

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z poprawkami wniesionymi przez 

Komisję nr 6 ds. Społecznych. 
 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXX/281/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
f) ustanowienia dorocznej Nagrody Artystycznej Burmistrza Mikołowa oraz warunków 

i  trybu jej przyznawania; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 

- projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie z poprawkami wypracowanymi przez Komisję 
nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- odczytała poprawki wniesione przez ww Komisję.  
 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z wprowadzonymi poprawkami.   
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXX/282/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
g) szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości nagród sportowych 

Burmistrza Mikołowa; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji 

w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 

 

Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 1.  

Uchwała nr XXX/283/2020 została podjęta większością głosów. 
 
h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych przy 

ul. Elsnera - obszar nr 1, przy ul. Oświęcimskiej - obszar nr 2, przy ul. Młyńskiej - obszar 
nr 3 w Mikołowie; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 7, przeciw 0, 

wstrzymujących 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXX/284/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego w rejonie ul. Przelotowej i ul. Kąty w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5, przeciw 0, 

wstrzymujących 2. 
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Radna Stanisława Hajduk – Bies zadała pytanie, kiedy wpłynął wniosek przedsiębiorcy o zmianę 
planu zagospodarowania przestrzennego dla omawianych obszarów? 

 

Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielił odpowiedzi, że na pewno były w tej sprawie 

rozmowy ustne z przedsiębiorcą oraz że sprawdzi, czy wpłynął wniosek. Prace nad zmianą planu 

dopiero się zaczynają.     
 

Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż zgodnie z zaakceptowanym przez radnych 

wnioskiem radnego Rupika, stara się, aby sprawy przedsiębiorców traktować priorytetowo 

ze względu na miejsca pracy i wpływy z podatków. 

 

Przewodniczący Komisji nr 4 ds. Rozwoju Miasta Jarosław Sworzeń poinformował, 

że inwestor będzie zaproszony na  następne posiedzenie komisji, gdzie będzie można dyskutować 
z nim w tej sprawie.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 

 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 4.  

Uchwała nr XXX/285/2020 została podjęta większością głosów. 
 
j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXX/286/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
k) sprawie wniesienia skargi do Naczelnego Sądu Administracyjnego; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że uchwała była omówiona 

na posiedzeniu Komisji nr 1 ds. Samorządu.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 

 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 4.  

Uchwała nr XXX/287/2020 została podjęta większością głosów. 
Radny Mateusz Bies głosował za podjęciem uchwały.  
 
Do pkt 7 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do RM wpłynęły:  

- sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa za okres od 19.06. do 

7.09.2020 r., 

- uchwała Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa, 

- uchwała Rady Gminy Miedźna w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów 

o podjęcie kompleksowych działań zapewniających rekompensatę utraconych dochodów z tytułu 

zmian w podatkach, dostosowania wysokości subwencji oświatowej do rzeczywistych kosztów oraz 

przyznania rekompensaty z tytułu konsekwencji związanych z wprowadzeniem stanu epidemii na 

terenie Polski, 

- odpowiedź na zapytanie radnej Grażyny Ostafin w sprawie źle przygotowanego lokalu 

wyborczego zorganizowanego do przeprowadzenia głosowania w wyborach prezydenckich br., 

w Punkcie Życzliwości przy ul. Podleskiej 14b.  

 



7 

 

 

- pismo Kancelarii Prezesa Rady Ministrów informujące o przesłaniu uchwały RM Mikołowa 

nr XXIX/275/2020 w sprawie oświadczenia Rady Miejskiej Mikołowa zawierającego sprzeciw 

wobec przebiegu proponowanych nowych wariantów tras linii kolejowych w ramach inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego, wg kompetencji do Ministerstwa Infrastruktury, 

- pismo Zgromadzenia Sióstr Miłosierdzia św. K. Boromeusza, jako podziękowanie dla Burmistrza 

Mikołowa za finansowe wsparcie Szpitala św. Józefa w Mikołowie.   

   

Do pkt 8 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula przekazał sprawozdanie z realizacji uchwał  

oraz poinformował, że wszystkie ważne informacje z ostatnich dwóch miesięcy znajdują się 
w przekazanym informatorze Urzędu Miasta. 

   

Do pkt 9 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała interpelacje złożone przez 
radnego Michała Rupika: 
- w sprawie zabezpieczenia w budżecie środków na wykonanie projektu remontu i modernizacji 

ulicy Rolniczej, 

- na wniosek mieszkańców budynku przy ul. Ks. Szafranka 1 o wyznaczenie dogodnego miejsca do 

wyrzucania odpadów komunalnych. 

 

Radni Krzysztof Żur złożył interpelację w sprawie dalszej formy funkcjonowania Przychodni 

Zdrowia przy ul. Przelotowej. 

 
Burmistrz Stanisław Piechula odniósł się do kwestii poruszanych w interpelacji radnego 

Krzysztofa Żura oraz organizacji funkcjonowania Przychodni Zdrowia przy ul. Przelotowej. 

 

Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska oraz 

rady Krzysztof Żur. 

 

Do pkt 10 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynęły odpowiedzi na 

interpelację złożoną na poprzedniej sesji przez radnego Krzysztofa Żura i Andrzeja Sukiennika oraz 

na interpelację radnego Mateusz Biesa. 

 

Radny Krzysztof Żur nawiązując do wcześniejszej dyskusji oświadczył, iż oczekuje spotkania 

z Burmistrzem w celu omówienia zawiłości tego problemu.  

 
Do pkt 11 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że przygotowywana jest 

nowa strategia rozwoju miasta. Zaprosiła radnych do udziału w dyskusji podczas zaplanowanych 

warsztatów.   
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel przypomniał, iż od 2019 roku trwały przymiarki do 

opracowania strategii, od kwietnia br. trwały intensywne prace, czego efektem jest przedstawiona 

wersja robocza. Zaprosił radnych jako przedstawicieli mieszkańców, pracowników Urzędu 

i jednostek do składania uwag, sugestii i dyskusji nad przedłożonym materiałem.      

 
Radna Grażyna Ostafin odniosła się do odpowiedzi dotyczącej źle przygotowanego lokalu 

wyborczego i poinformowała, iż zgłaszała osobiście, podobnie jak przewodniczący Komisji 

wyborczej zgłaszał ustne uwagi dotyczące tego lokalu. 

Radna Stanisława Hajduk – Bies poinformowała o nagminnym przekraczaniu prędkości na ulicy 

Waryńskiego i zaproponowała rozważenie możliwości skutecznego podwyższenia przejść dla 

pieszych, gdyż obecnie zainstalowane nie zdają egzaminu.  
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Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż w celu zwiększenia bezpieczeństwa planowane 

jest instalowanie podwyższonych przejść dla pieszych w wielu punktach miasta, jednakże zwrócił 

uwagę, że takie wyniesienia są wielkim utrudnieniem dla karetek pogotowia ratunkowego w czasie 

transportu chorych. 

 

Radny Łukasz Ryguła, jako sekretarz Starostwa Powiatowego odniósł się do poruszonej przez 

radnego Jakubca kwestii załatwiania spraw w Starostwie w Mikołowie. Poinformował, 

iż pracownicy umawiają się po odbiór dokumentów na konkretną godzinę, ponadto będzie 

wprowadzana zasada potwierdzania wpłynięcia dokumentów SMS. 

 
Radna Aneta Esnekier, w imieniu mieszkańca Mikołowa, zadała pytanie, jak zostanie rozwiązana 

kwestia obowiązku wietrzenia sal lekcyjnych w czasie natężenia zjawiska smogu podczas sezonu 

grzewczego? 

 
Radny Jarosław Sworzeń zaproponował rozważenie możliwości wprowadzenia licznika czasu 

zmiany świateł w ramach tymczasowej sygnalizacji świetlnej przy budowie Centrum 

przesiadkowego.  

Radny Łukasz Ryguła odnośnie tymczasowej sygnalizacji świetlnej stwierdził, iż obecnie 

funkcjonująca sygnalizacja reaguje na aktualny stan ruchu - wprowadzenie licznika czasu może być 
trudne.   

 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 

Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1845. 

Na tym protokół zakończono.  

 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 

dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej 

urzędu: sesja.mikolow.eu  

Obsługa sesji:                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

(Monika Graca – Kierzkowska)   

 (Katarzyna Syryjczyk – Słomska) 

(Katarzyna Pustułka)  

 


